

STATUTORY DECLARATION FOR APPROVAL OF SERVICE

I, _____, of the _____ of _____ in _____,

DO SOLEMNLY DECLARE:

I believe that service of a notice to the caveator under subsection 149(1) of the *Land Titles Act* on

(state the name of the person or persons to be served) at _____
(state full address for service) will likely be effective for the following reasons:

(State the reasons why you believe that service on the person or persons at the address named will likely be effective, and attach as an exhibit any supporting documentation to which you refer.)

DECLARED BEFORE ME)
at the _____ of _____)
in _____,)
on the ___ day of _____,)
20___.)

)
A Commissioner for Oaths in _____)
and for Nunavut/A Notary Public)
in and for _____.)

(Signature of Declarant)

FORMULE 37

(article 149.1)

DÉCLARATION SOLENNELLE D'APPROBATION DE SIGNIFICATION

Je soussigné(e), , de..... de..... au
.....,

DÉCLARE SOLENNELLEMENT CE QUI SUIT :

Je crois que la signification de l'avis à l'opposant, selon le paragraphe 149(1) de la *Loi sur les titres de biens-fonds*,
à(nom de la ou des personnes qui recevront signification) au
.....(adresse complète aux fins de la signification) sera vraisemblablement efficace pour les motifs suivants :

(Énoncer les motifs pour lesquels vous croyez que la signification à la ou aux personnes à l'adresse mentionnée sera vraisemblablement efficace, et annexer comme pièces les documents auxquels vous faites référence.)

Déclaré devant moi à)
au , le 20....)

.....
(Signature du déclarant)

.....)
Commissaire à l'assermentation du Nunavut/)
Notaire du)